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 Notifieringar
E-post

 E-postadress Telefon

 Postnummer och ort Adress

 För- och efternamn
MARTIN ENGLUND

Lämna medborgarförslag
Ärendenummer: #9618 | Inskickat av: MARTIN ENGLUND | 2024-11-04 18:09

1. Ange kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Fyll gärna i telefonnummer och e-post om det saknas.
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Jag har tagit del av information kring personuppgiftshanteringen

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Telefonnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende. Ditt namn kan komma att publiceras på Lekebergs 
kommuns hemsida.

Rättslig grund för behandlingen

En arbetsuppgift av allmänt intresse ska kunna utföras

Lagringstid

Se information om lagringstid nedan

 Övrigt om lagringstid

Vår hantering av information omfattas av offentlighetsprincipen och det svenska regelverket 
kring allmän handling. Det betyder att dina personuppgifter kommer att hanteras den tid som 
det behövs och i vissa fall för all framtid enligt bestämmelser i tryckfrihetsförordningen, 
offentlighets- och sekretesslagen och arkivlagen.

 Personuppgiftsansvarig
Kommunstyrelsen

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Beskriv ditt förslag

Skriv ditt förslag

Jag föreslår att kommunen ska erbjuda fri wifi uppkoppling till boende på kommunens olika 
boenden.
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Skriv din motivering

Detta är en engångskostnad och ger bättre möjlighet för brukare att hålla kontakt med sina barn 
och barn barn, vilket inte det finns möjlighet för nu enligt kontakten från it.

När vi nu rör oss mer och mer till att man ska vara uppkopplad så vore det synd om kommunen 
inte hänger med.




